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UITNODIGING REGIONALE  
LEDENBIJEENKOMST     

 

Datum 12-05-2009 

Locatie De Donjon Woonburcht Ekkersrijt 

4001 5692 DB SON EN BREUGEL 

 

Aanvang 20.00 uur 

Agenda Naast enkele verenigingszaken en 

onderlinge ontmoeting is er natuurlijk 

ook inbreng van onze lokale 

raadsfractie. 

 

Voor meer informatie: 

http://eindhoven.christenunie.nl/  

 
 
VAN ONZE VOORZITTER 
 
Graag willen we u weer door middel van deze 

nieuwsbrief informeren over onze regionale 

ChristenUnie vereniging en lokale raadsfractie.  

Vanuit de fractie zijn er twee bijdragen te vinden 

die u een indruk geven van waar onze fractie mee 

bezig is.  

 

Daarnaast wordt u uitgenodigd voor onze 

aanstaande regionale ledenvergadering op 12 mei 

2009. Omdat we er al enige tijd niet aan toe zijn 

gekomen om onze financiële stukken op een goede 

manier in de ledenvergadering te laten beoordelen 

hebben we ook de informatie van 2007 en 2008 

toegevoegd inclusief de begroting voor 2009.  Deze 

kunnen dan op 12 mei worden behandeld. Evenals 

het jaarverslag over 2008. 

 

Zoals u misschien al weet zijn er volgend jaar maart 

weer gemeenteraadsverkiezingen.  Hiervoor zullen 

we ons ook weer moeten richten op onderwerpen 

die politiek van belang zijn.  En omdat we dat niet 

alleen willen doen maar ook samen met u gaan we 

tijdens de ledenbijeenkomst een aantal thema‟s 

samen bespreken. U vindt deze thema‟s of 

discussieonderwerpen ook in deze nieuwsbrief. 

We hopen dat u de nodige informatie uit deze 

nieuwsbrief kan halen en gemotiveerd bent om op 

12 mei aanstaande onze ledenbijeenkomst te 

bezoeken. 

 

Met vriendelijke groet 

Anton van Asten 

 

 
 
Fractiebericht maart 2009 

 

Jeugd en Alcohol 

Graag neem ik U deze keer mee 

naar het Stratumseind om samen 

met ouders die graag meer info 

willen krijgen en met eigen ogen 

zien hoe het in de praktijk er aan 

toe gaat in het uitgangscentrum 

van Zuidoost Brabant. 

 

Gemiddeld komen er volgens de politie in een 

weekend zo‟n 30.000 bezoekers !!! 

Vanuit de omgeving maar ook en m.n. de laatste 

tijd vanuit België en de Randstad. Wie weet werken 

de nachttreinen hier ook wel aan mee. 

Ik heb nu zo‟n 3 keer als gastheer namens de Raad 

opgetreden als begeleider van een groep ouders en 

ik ben verrast hoe weinig ouders vaak weten van 

drugs en alcohol met de gevaren ervan op jongere 

leeftijd, maar ook wat hun kinderen zoal tegen 

kunnen komen op zo‟n uitgaansavond of beter -

nacht. (Ja over sluitingstijden gaan we dit jaar in de 

Raad ook in discussie.) 

 

De avonden worden georganiseerd in het kader 

“Laat je niet Flessen”, geen alcohol onder de 16. U 

heeft vorig jaar vast wel iets van de gevoerde 

campagne gezien m.n die plaat van een kind onder 

een bierglas was een sterke vondst. 

 

Maar terug naar de avonden.  Als gastheer neem je 

een groep ouders mee naar 4 cafe‟s waar 

presentaties worden verzorgd door respectievelijk: 

 de GGD, (gevaren alcohol) , 

 Novadic/Kentron (drugs en hun werking),  

 Politie ( lik op stuk aanpak bij overlast en 

laveloosheid) en  

 De Ondernemingsvereniging van café-

uitbaters( hoe ze omgaan met 

leeftijdgrenzen en huisregels) 

 

Afsluitend volgt er in een van de cafés nog een  

afronding met een discussieforum van de 

specialisten en gelegenheid voor vragen. 

Dit project krijgt vanuit andere gemeentes en vanuit 

de provincie veel positieve reacties. 

 

Tevens helpt de provincie met een behoorlijke 

subsidie. Onze man in de Provinciale Staten, 

Hermen Vreugdenhil, heb ik , bij verassing,  vorig 

jaar in een van mijn gastengroepjes rondgeleid. Ook 

http://eindhoven.christenunie.nl/
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hij was erg enthousiast als bestuurder maar ook als 

(jonge) vader. 

Nog steeds  komen veel ouders af op deze “real-

life” aanpak. Dit jaar volgen  nog een viertal 

bijeenkomsten.  Ik beveel het van harte aan.  Zelf 

hoop ik er DV 20 november  nog weer bij te zijn 

maar de planning wil nog wel eens schuiven.  

Heeft U interesse dan kunt U zich aanmelden bij de 

gemeente via de website maar het zal ook wel 

telefonisch lukken. Zo nodig kunt u het ook aan mij 

melden. 

Van harte aanbevolen en een prima aanzet om later 

in kader jeugdwerk in eigen omgeving door te 

praten. 

Hartelijke Groet en God‟s zegen gewenst. 

 

Ko Jansen  Fractie ChristenUnie Eindhoven 

 

 
Over een stapel papieren, toekomst, 
fundamenten en onderscheiden waar het op 
aan komt.  
 

In onze woonkamer ligt een grote 

stapel papier van wel een meter 

hoogte van alle stukken die ik de 

laatste tijd van de gemeente 

ontving. Telkens is het de kunst 

om te onderscheiden waar het op 

aan komt en in mijn geval te 

selecteren voor de commissie 

Jeugd Gezin Onderwijs Sport en Cultuur. 

 

 Ik moet er (zeker volgens mijn liefhebbende 

echtgenote!) even een keer ruim de tijd voor nemen 

om weg te gooien wat overbodig is en te archiveren 

voor de toekomst. Op diezelfde stapel ligt ook een 

krantenbericht over een peiling in onze stad waaruit 

zou blijken dat de ChristenUnie niet meer met een 

zetel in de raad zou terugkomen.  

 

Nu lig ik niet zo wakker van peilingen maar het zet 

je wel tot nadenken. Is dan al dat werk en die hele 

stapel papier en onze inbreng helemaal voor niets 

geweest? Nu geloof ik dat het werk dat ten diepste 

gedaan wordt uit liefde voor Jezus nooit tevergeefs 

is maar toch…! Ik kan natuurlijk u nu gaan 

uitleggen waarin we als ChristenUnie wel degelijk 

het verschil proberen te maken in de politiek. In de 

krant leest u daarvan weinig terug ook niet als we 

degelijke en zinnige inbreng hebben gehad.  

 

Blijkbaar krijgen de mensen die meer “geluid” 

maken meer aandacht maar die stijl ligt ons niet zo. 

Maar dat we ons geluid laten horen mag u van ons 

echt aannemen. Zo hebben we als enige partij 

gewezen op het onzalige idee om een eigen 

gemeente wiet kwekerij te beginnen, juist nu we 

aan de andere kant zo willen inzetten als stad op 

een goed en veilig jeugdbeleid. We stellen kritische 

vragen bij gelden die uitgegeven worden in de 

cultuur sector en vragen in ieder geval om een 

goede cijfermatige onderbouwing.  

 

Nee we zijn niet in principe overal op tegen als u 

dat zou al verwachten tenminste. We proberen juist 

op veel terreinen constructief mee te denken tot 

welzijn van mensen en de stad. Waar nodig zijn we 

kritisch en schamen ons de principiële noot niet! 

Overigens zult u begrijpen dat niet elk onderwerp 

een principiële discussie vraagt. Op het moment dat 

ik dit schrijf wordt ik per email bestookt met 

brieven over het heien naast het PSV stadion.  

Het gaat me dan niet zozeer over de discussie 

rondom de overlast of voorkoming daarvan maar 

dacht vooral aan onze rol in de gemeenteraad.  

 

Eigenlijk is de bijdrage van de ChristenUnie telkens 

toch vanuit dat fundament van het evangelie van 

Jezus Christus. En we weten allemaal dat een 

gebouw maar ook een samenleving en een stad niet 

zonder een fundament kan.  

Een fundering leggen is blijkbaar niet altijd iets dat 

applaus opwekt maar zonder kunnen we echt niet! 

Daar mogen we telkens op wijzen in 

bescheidenheid en in allerlei vormen. Ik hoop dat 

we dat nog lang mogen doen en het liefst met meer 

zetels! In geloof zal ik mijn stapel dus nog maar 

niet helemaal wegdoen…. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul Prijt,  burgerlid ChristenUnie Eindhoven 

 
Jaarverslag bestuur 2008 
 
Als bestuur zijn we een aantal keren bij elkaar 

geweest in 2008. Ook is er  op 22 mei een 

ledenvergadering gehouden in  de Morgensterkerk 

(zie verderop voor verslag hiervan) . 

 

 We zijn ook aanwezig geweest op het Leden- en 

Uniecongres van 17 juni 2008 in Zwolle. 

Om de betrokkenheid met de fractie te houden 

hebben  we diverse keren een bezoek gebracht aan  

de fractiebijeenkomsten in het gemeentehuis. De 

provinciale bijeenkomsten hebben we in 2008 niet 

kunnen bezoeken.  

Het bestuur mocht zich verheugen in de 

betrokkenheid van Mariska Heeres die een aantal 
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vergaderingen van bestuur en fractie heeft 

bijgewoond. 

 

Op het eind van het jaar hebben we besloten om als 

bestuur ons nog actiever op te stellen. Want dit was 

de laatste tijd door de beperkte mankracht wat in de 

verdrukking gekomen. 

 

Ronald Sonnemans,  secretaris 

 
Verslag ledenvergadering 22-5-2008 
 
Locatie Morgensterkerk te Eindhoven 

 

Aanwezig: 2 bestuursleden, 5 fractieleden en 5 

overige leden. 

 

20.00 begonnen met gebed en psalm 121:1-8 

 

Bestuurlijk 

Er zijn geen binnengekomen stukken behandeld in 

verband met plotseling ziekte van de secretaris. 

De penningmeester geeft aan dat de kas goed 

gevuld is en dat bijna alle leden hun contributie van 

vorig jaar hebben betaald. 

Er kwam een vraag uit de zaal over hoeveel de 

verkiezingen ons gekost hebben en het antwoord 

was ongeveer 4000 euro. 

Vervolgens vertelt de voorzitter in het kort wat over 

het leven van de heer Wijsman. De heer Wijsman is 

jarenlang een betrokken lid van onze kiesvereniging 

en daarvoor van de RPF kiesvereniging geweest.  

Aan zijn dochter (hijzelf was door ziekte niet 

aanwezig)  is tijdens de vergadering een bord 

uitgereikt met de bijbehorende titel van erelid. 

 

Politiek 

Na de pauze spreekt Aaron Kerkhof (burgerlid van 

de fractie) over zijn ervaringen in de commissies. 

Hij laat aan de hand van een voorbeeld zien wat er 

speelt in de raad en vraagt de zaal om mee te doen 

in een nagespeeld debat.  Hij laat zo zien dat er in 

een debat erg veel heen en weer gaat van 

standpunten en vragen en opmerkingen.  

Daarna is het woord van Ko Jansen. Hij keert in 

zijn verhaal terug tot november 2007 en verteld wat 

er vanaf die datum ongeveer in de raad behandeld 

is. 

 

In het Eindhovens Dagblad stond een artikel over 

de invloed van de eenmansfracties. Hierin wordt 

beweerd dat deze geen invloed zouden hebben  op 

het politieke gebeuren binnen de gemeenteraad. Ko 

Jansen meent dat dit wel zo is en dat er wel degelijk 

wordt geluisterd naar zijn stem en inbreng. 

 

We eindigen de avond met een discussie over de 

invloed van de ChristenUnie in de maatschappij. 

De avond wordt afgesloten met een gedeelte uit de 

bijbel, Psalm 32 vers 8.  Deze tekst handelt over dat 

God ons inzicht geeft en de weg wijst die wij 

moeten gaan. 

 

Europese verkiezingen 4 juni 2009 
 
Op D.V. 4 juni 2009 zullen de verkiezingen voor 

het Europees Parlement worden gehouden. De 

ChristenUnie zal samen met de SGP met een 

gecombineerde lijst aan deze verkiezingen 

meedoen. 

 

Vrede, welvaart en stabiliteit worden bedreigd door 

diverse crises: kredietcrisis, grondstoffencrisis, 

energiecrisis, voedselcrisis, klimaatcrisis, 

milieucrisis. Bovendien is er nog een institutionele 

crisis.  

 

Ten diepste is er een religieuze en daarmee een 

morele crisis; voor velen is God verdwenen uit 

Europa. De Westerse cultuur is meer en meer blind 

geraakt voor de niet-materiële dimensies van het 

bestaan. Daaronder lijden mens, samenleving, 

milieu en natuur.  

In antwoord daarop willen ChristenUnie en SGP 

werken vanuit een christelijk perspectief. Dat vergt 

zorg voor de schepping (Planet), zorg voor de 

naaste (People) en zorg voor de huishouding 

(Prosperity). 

 

Europa kan vrede, welvaart en stabiliteit 

bevorderen. Dit geldt met name voor de landen van 

Midden- en Oost-Europa. ChristenUnie en SGP 

willen een Europese Unie die zich inzet voor vrede, 

welvaart en stabiliteit, en zich daarbij beperkt tot 

zijn specifiek Europese taken.  

 

Europa moet zijn grenzen kennen, ook waar het 

gaat om zijn bevoegdheden. Zodat burgers bij 

Europa niet hoeven te denken aan een 

geldverslindend, bemoei- en regelzuchtig, geld 

rondpompend ambtelijk apparaat. Maar aan een 

helder, transparant en efficiënt opererend bestuur 

dat gecontroleerd wordt door de nationale 

parlementen én door het Europees Parlement.  

 

Met uw stem kan de fractie ChristenUnie/SGP ook 

daar een Bijbels geluid laten horen. 

 

Peter van Dalen, lijsttrekker ChristenUnie – SGP 
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Discussiepunten komende ledenvergadering 
 

1. Tweede baan voor vliegveld Eindhoven? 

Heeft een tweede start- en landingsbaan nut 

voor het stimuleren van economische groei in 

de regio en versteviging Eindhoven als 

Brainport? 

 

2. Vrije busbaan? 

Is een vrije busbaan door heel de stad wenselijk 

ter bevordering van het openbaar vervoer? Of 

zijn de kosten voor aanleg veel te duur ten 

opzichte van tijdwinst en meergebruik? 

 

3. Gemeentelijk beleid basisonderwijs 

De scholen doen extra inspanningen om de 

doelstellingen van de gemeente te behalen. Zij 

trekken extra leerkrachten aan en na een paar 

jaar stopt de gemeente dit verder te financieren 

waardoor deze vakkrachten weer hun baan 

verliezen. 

 

4. Buitenschoolse opvang 

Wat wil men bereiken met buitenschoolse 

opvang? De basisscholen zijn er niet op 

ingericht. 

 

5. Hoe (on) veilig is Eindhoven werkelijk?  

Deze stad staat al 2 jaar op rij bekend als de 

crimineelste stad.  Maar hoe ervaren de 

inwoners dit?  

 

6. Vervoer uitgaansjeugd 

De stappende jeugd wordt „s nachts weer met 

extra openbaar vervoer naar huis gebracht.  Er 

vindt dan wangedrag plaats van deze jongeren. 

Heeft de busmaatschappij het recht om vervoer 

te staken indien zij dat nodig achten? Want is 

het niet zo dat het veilig thuiskomen van deze 

jongeren in eerste instantie een taak is van de 

ouders? 

 

7. Slopen  

Oude stadswijken zijn in rap tempo gesloopt 

maar de wederopbouw van nieuwe huizen heeft 

wel eens problemen. De inwoners dienen hun 

relatief goedkope woning te verlaten terwijl het 

jaren duur voordat er weer gebouwd wordt. Als 

beleid zou het niet beter zijn om eerst alle 

vergunningen  in orde te hebben alvorens tot 

slopen over te gaan? 

 

8. Opkopen oude kantoorpanden 

Het opkopen en herinrichten van de oudere 

kantoorpanden in het centrum van onze stad. 

Deze zijn slecht bereikbaar per auto en qua 

inrichting lopen ze al ver achter bij de 

nieuwbouw. Deze panden ombouwen tot een 

mix van studentenkamers en 2 

kamerappartementen. Het liefst met een lage 

huur om zo de leefbaarheid in de stad te 

bevorderen. Te denken valt aan een huur van 

max 360 euro te verhogen met een jaarlijkse 

indexatie. 

 

 

Financiële stukken ledenvergadering 
 
 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 


